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Piłkarzem, który zna dobrze pojedynki derbowe, jest Maicon. Brazylijczyk

grał przez lata w derbach Mediolanu, a w poprzednim sezonie,

zadebiutował w tych rzymskich. W wywiadzie dla Roma TV odpowiadał na

pytania dotyczące sezonu i najbliższego meczu. 

 

Jak przeżywacie ten tydzień?

- Ciężko pracujemy, przygotowując dobrze mecz. Wiemy, jaką ma wagę, jest ważny

również dla graczy.

 

Czym było zwycięstwo z Udinese?

- Przed derbami jest zawsze trudno wygrać. W Udine wykonaliśmy swoją pracę i

mamy nadzieję zrobić to również w niedzielę

 

Oglądałeś mecz Juventus-Inter?

- Obejrzałem 20 minut, potem poszedłem spać, gdyż wstaliśmy wcześnie z powodu

meczu, byłem zmęczony. Odpocząłem. Mecz był świetny, jak zawsze w pojedynkach

Juventus-Inter.

 

Jak się czujesz?

- Dobrze. Nie mam już 23-24 lat, zatem staramy się wykonywać określoną pracę,

pracujemy ciężko, aby zaliczyć świetną drugą część sezonu.

 

 

Różnice między Romą z poprzedniego i z tego sezonu?

- Na pewno mamy w zespole więcej jakości, zespół się rozwinął. Rozwinęła się

również gra. Motywacja jest jednak ta sama, pragnienie również. Musimy pracować

zawsze dla Romy.
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Różnice między Juventusem z poprzedniego i tego sezonu?

- Nie ma różnicy, rozgrywają taki sam sezon jak przed rokiem, choć, moim zdaniem,

w tym roku stracili punkty w meczach, w których przed rokiem nie stracili. To może

być ważny punkt na naszą korzyść.

 

Co oznacza jeden punkt straty w tabeli?

- Często byliśmy punkt za nimi, musimy wykonywać naszą pracę i zdobywać punkty,

musimy myśleć o sobie. Musimy zrobić co w naszej mocy, aby zdobywać punkty,

zobaczymy co się stanie.

 

Szczególne derby w barwach Interu?

- Najbardziej szczególne były pierwsze, pierwsze, gdyż wygraliśmy, dalej dlatego, że

było na boisku wielu graczy, których oglądałem jedynie w telewizji. Gra w meczu

była czymś pięknym. Potem derby, które wygraliśmy 4-0, w których zdobyłem

swojego pierwszego gola.

Skomentuj swojego ostatniego gola w derbach Mediolanu w 2012 roku. 

- Na stadionie były moje dzieci. Syn poprosił mnie o zdobycie gola. To było

emocjonujące, pobiegłem do niego. To był piękny i ważny gol w tamtym sezonie,

mimo że nie poszedł zbyt dobrze.

 

Wiadomość dla kibiców Romy?

- Kibice muszą wypełnić stadion i nam bardzo pomóc, gdyż gdy są u naszego boku,

zespół robi więcej. Na mnie zabraknie pragnienia, pragnienia dobrej gry w tym

szczególnym meczu. Wyjdziemy na boisko, aby dać z siebie co najlepsze, mamy

nadzieję, że kibice na trybunach dadzą z siebie najlepsze.
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